

EB-5 Visa

Our firm has experience with EB-5 immigration processing. We can help you navigate the EB-5 process and help you start your new venture in the United States.

EB-5 Visa FAQs

美国EB-5投资移民签证问题

What is it?

美国EB-5投资移民签证是什么？

- The EB-5 Visa allows an investor to obtain a green card, permanent residency and citizenship through making a capital investment in the United States.

美国EB-5签证允许外国投资者在美国投资获得绿卡居留权。

- The investor's spouse and unmarried children under the age of 21 may also be admitted to the U.S. on a two-year conditional period.

投资者的配偶和未满21岁的未婚子女也可以有条件的为期两年在美国居留。

- If the investor's I-829 petition to remove conditions is approved, the conditions will be removed from the spouse and children's Green Card status as well.

如果投资人申请I-829被批准，则投资人和其配偶和子女绿卡的条件限制，也会同时被删除。

What are the requirements of an EB-5 Visa?

申请美国EB-5投资移民签证条件要求

- An EB-5 investor must make a capital investment in a commercial enterprise.

EB-5的投资者需要满足以下任一条件：一。在投资100万美元并至少雇十名合法雇员，保证雇用两年；二。在国家认可的低就业地区投资；三。在经政府批准的特定区域投资五十万美元。

- The investment must create or preserve at least ten (10) full-time jobs for qualifying U.S. workers within two years.

投资必须在两年内至少开创或续用十个合法全职员工。

- The Capital Investment means an investment of cash, equipment, inventory or other tangible property. The source of the investment must be acquired by lawful means and cannot be borrowed, though the source can be a gift.

资本投资是指现金，设备，或存货等投资。投资的来源必须是合法的，但可以来自赠与或遗产。

- Minimum investments are:

最少投资额是：

- In general: \$1,000,000; or
一般：100万美元
- In a targeted employment area: \$500,000.
在特定就业区：50万美元

How to obtain an EB-5 Visa:

如何获得美国EB-5签证

- Establish a lawful business entity or invest in an existing business.

EB-5投资人要创立一个新的合法商业或者购买现有企业。

- File Form I-526, Petition by Alien Entrepreneur.

投资人必须申请I-526，在美国投资请愿书

- Upon approval of Form I-526 petitioner, either file:

申请I-526 通过后要申请

- Form I-485 Application to Register Permanent Residence or Adjust Status; or
申请I-485 注册成为永久居留或者调整其资格
- DS-230 or DS-260 Application for Immigrant Visa and Alien Registration
申请DS-230 或 DS-260 移民签证和外国人居住美国注册

- Upon approval of the I-485 application or upon entry into the United States with an EB-5 immigrant visa, the EB-5 investor and dependents will be granted conditional permanent residence for a two-year period.

I-485 通过后或者得到EB-5移民签证，投资人和其未成年子女可以合法有条件的在美国居住两年。

- Then file form I-829, Petition by Entrepreneur to Remove Conditions, 90 days before the two-year anniversary of receipt of the Green Card.

接下来申请I-829可以删除有条件居留情况，其申请必需在两年绿卡到期前九十天申请。

- If the I-829 is approved, the conditions will be removed from the EB-5 applicant's status and the EB-5 investor and dependents will be allowed to permanently live and work in the United States.

I-829申请批准后，投资人和其配偶及未成年子女可以合法在美国工作和居住。

How long does it take to obtain an EB-5 Visa and what are the fees?

需要多长时间可获得美国EB-5签证和费用？

- I-526 EB-5 Petition to CSC – 8 months; \$1,500
申请I-526 到CSC 预估为期八个月；美国政府费用 \$1500 美元
- I-485 Adjustment application to CPR or Consular processing – 6-8 months; \$1,070
申请I-485 到CPR 预估为期六到八个月；美国政府费用 \$1070 美元
- I-829 Conditional removal within 90 days of two year anniversary of CPR - 6 months; \$3,750
申请I-829预估为期六个月；美国政府费用 \$3750 美元
- Citizenship – 5 years from CPR status
申请美国公民预估为期五年；美国政府收费另算

What do I need to start the process?

需要如何开始申请美国EB-5签证？

- Provide a copy of your bank statement or other account showing availability of \$500,000 to \$1,000,000 dollars

投资人需要提供五十万美元到一百万美元银行证明单

- Provide evidence of source of funds:

投资人需要提供投资金额来源

- Tax returns for last 5 years;

过去五年报税单

- Profits from business earnings;

公司营利

- Real estate sale;

经由房地产买卖

- Gift;

赠与

- Inheritance

遗产